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TID:      2025-04-08, kl.18.00-19.00  

PLATS:  Kafeterian Gröna ridhuset 
 Solna Fältrittklubb   
 Järvavägen 7 

 170 79 Solna 

 

Närvarande: Ej närvarande: 

Anne Braconier Nina Cromnier 

Berit Berggren  
Camilla Saldert  
Charlott Brask  

Ebba Drugge  
Elisabeth Landström  
Karin Wennerholm  
Linda Parry  
Madeleine Westberg  
Susanne Darbring  

Tilda Moodysson  

  

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Madeleine Westberg förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Linda Parry valdes att justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   

Inga kvarvarande frågor. 

 

§ 5  RIDSKOLAN INFORMERAR 

Inget att rapportera 

 

§ 6  MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 

Beslutas att Linda får administratörsbehörighet (via Madeleine) för IT systemet IdrottOnline (IO).  
Tilda och Ebba i USEK har problem med LOK-appen så Linda mejlar dem information om hur de 
kan registrera aktiviteter via webben, samt stämmer av med support på IO när hon fått ovan 
nämnda behörighet.  

 

§ 7  EKONOMI 

Karin informerar om de senast inkomna fakturorna. Bland annat faktura från Solna kommun om 

ansökt marklov för att fälla de träd som gränsar mot utebanan samt faktura för staketet på 

utebanan där ridskolan står för halva kostnaden. 
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§ 8  FASTIGHETSKOMMITTÉN 

Susanne informerar att tre offerter har begärts in från anläggningsföretag för åtgärd av potthålen 

vid infarten till ridanläggningen. Två offerter har inkommit hittills. Tidsåtgång för detta arbete 

beräknas bli en till två dagar. 

Kostnaden för detta arbete kategoriseras som investering (permanent åtgärd) och vilken part som 

har kostnadsansvar för investeringar finns inte beskrivet i gränsdragningslistorna vare sig med 

kommunen eller ridskolan. Dialog kommer att ske med både Solna stad och ridskolan, när alla tre 

offerter inkommit, för att nå en överenskommelse om hur fakturan ska delas.  

Övrigt inom fastighet är att fläkten till ventilationen i stallet är på gång och att taket i gamla delen 

av stallet kommer att renoveras i sommar.  

En inventering av nödvändiga åtgärder och underhåll i gamla klubbis kommer ske.  

Fällningen av träden vid utebanan kan ske tidigast under maj månad enligt marklovet. 

Madeleine meddelar att hon kommer att söka klarhet i frågan om en ny ljudanläggning i gröna 

ridhuset. Det är inte helt klarlagt vad syftet är med att byta ut ljudanläggningen. Susanne tar med 

sig frågan till ridskolan om deras behov. 

 

§ 9  INFORMATION FRÅN USEK 

Tilda och Ebba informerar om de kommande påsklovsaktiviteterna och att de i nuläget är få 

juniorer som har anmält sig till dessa. Beslutas att informationen om aktiviteterna även 
kommuniceras på hemsidan. 

 

§ 10  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Anne och Elisabeth har haft ett arbetsmöte för att göra en förteckning över de utbildningar som 

ska genomföras under året enligt verksamhetsplanen. De utbildningar som är prioriterade är 

ungdomsledarkurs, grönt kort kurs och Helena Reijes föreläsning om psykisk hälsa. Stockholms 

Läns Ridsportförbund har meddelat att föreläsningen kan genomföras i deras lokal i Rissne. 

Beslutas att Anne och Elisabeth tar reda på mer om vad utbildningen innehåller och vad som krävs 

för att den ska kunna hållas på ridskolan i cafét, vilket är att föredra.  

Enligt verksamhetsplanen ska styrelsen också arbeta för att gruppen 65 år och äldre fortsätter och 

utvecklas, bland annat genom att utse en representant. Monica Sjögren har meddelat att hon kan 

vara den som är sammankallande och kommunicerar med gruppen. Anne och Elisabeth meddelar 

Monica att medlen som kan ansökas från Svenska ridsportförbundet redan är slut för året men att 

gruppen kan inkomma med förslag på aktiviteter kopplade till stallet/verksamheten inklusive 

kostnader, så tar styrelsen ett beslut om detta. 

 

§ 11  TRÄDGÅRDSGRUPPEN 

Inget att rapportera. 

 

§ 12  REPRESENTANT TILL RIDSPORTFÖRBUND OCH SOLNA SAM 

Madeleine och Susanne deltog på Solna SAMs årsmöte. Intressant men tyngdpunkten var tydligt på 
andra sporter. Diskussioner om halltider och utomhusanläggningar för olika sporter. Troligen bra 
att vi är närvarande, precis som att Huvudsta var representerat.  

 

§ 13  HEMSIDA + KOMMUNIKATION 
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Charlott meddelar att hon kommer att presentera styrelsen på hemsidan genom att intervjua var 

och en. Först ut blir Madeleine. Charlott kommer också göra en allmän rensning samt GDPR 

rensning av dokumenten i styrelsens mappbibliotek.  

 

§ 14  Genomgång av verksamhetsplanen 

Madeleine föreslår att styrelsen avsätter tid för ett särskilt möte om verksamhetsplanen. 

Mötesinbjudan skickas ut till ledamöterna. 

 

§ 15  NÄSTA MÖTE 

Datum beslutas senare 

 

§ 16  MÖTET AVSLUTAS 

Madeleine förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 Elisabeth Landström 

 
 
  Justeras: 

  Ordförande 

 

  Madeleine Westberg 

 

Justeringsperson 

 

Linda Parry 

 


